
登山管理规定

一、目的：为了使广大师生能够回归大自然，进一步加强身心锻炼，

学校特意开发出后山森林供广大师生登山锻炼、观赏风景。因此，

根据现有的《国内登山管理办法》、《广东省森林管理规定》、《珠

海市森林防火条例》,并结合学校以及周边的人文风俗和地理环

境的实际情况，特制定北师香港浸会大学登山管理规定。

二、登山开放时间为每日：7:30—17:30。珠海市森林特别防火期内，

禁止所有人员以任何手段和方式进入。

三、登山人员必须进行扫码登记并得到执勤人员允许后方可进山。凡

是需要由校园区域内上山游玩、锻炼的人员必须遵照本规定严格

执行。未经允许不得私自或者擅闯。

四、在校师生组织团体活动需要登山的，要指定活动具体负责人，确

保活动安全。

五、严禁携带火种、易燃、易爆物品上山；禁止在林区和周边地带吸

烟、使用明火、燃放孔明灯、烟花爆竹及野炊等。

六、登山人员要自觉维护公共设施和环境卫生，不得随意丢弃垃圾影

响生态环境。注意自身安全，禁通行未开发路段，禁攀爬树木及

危险区域等。

七、每一个公民都有义务遵守森林安全的相关管理规定；登山人员要

相互监督，发现有危害森林安全的要及时制止并报警

八、违反森林防火管理规定，公安机关将依照《中华人民共和国治安

管理处罚法》给予治安处罚，构成犯罪的，依法追究刑事责任。
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Mountaineering Management Regulation

I．Purpose：In order to let teachers and students to enjoy the nature and strengthen
your physical and mental exercises. BNBU opens up the surrounding forest over the
hills for your enjoyment and viewing. However, you must follow the following
regulations which are formulated in accordance with the “Regulation of Domestic
Mountaineering Management”, “Forest Management Regulation in Guangdong
Province”, “Forest Fire Prevention Regulation in Zhuhai". In formulating the
following regulation, account has also been taken on local customs and geographical
environment.
Ⅱ．The opening hours for the mountains are between 7:30 am to 17:30 pm. However,
during the Zhuhai forest special fire prevention period, everyone should be prohibited
from entering by any means.
Ⅲ ． All people must be code scanning registered and get approved from the
management staff before entering. Everyone must strictly observe the subject
regulation. Do not enter the mountain without permission.
Ⅳ．Teachers and students who organize mountaineering activities must appoint a
specific person to ensure the safety of the activity.
Ⅴ．Highly flammable material and explosive are prohibited. No smoking, lighting fire,
sky lanterns, fire crackers and cooking are allowed.
Ⅵ．Staff and students ought to protect public facilities and maintain environmental
hygiene. It is forbidden to litter which will adversely affect the ecology. Pay attention
to your own safety. Do not enter undeveloped areas and dangerous areas. Do not climb
trees.
Ⅶ．Everyone is obliged to abide by the subject management regulations. Participants
should check each other. If anything which will endanger forest safety discovered, it
must be stopped and reported to the police.
Ⅷ．Anyone who infringed the regulation on forest fire prevention shall be subject to
punishment by the public. security authority in accordance with "The Law of the
People's Republic of China on Public Security Management Penalties". If a crime is
committed, it shall be investigated for criminal liabilities.
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